

# feast2follow



**feast2follow** is a musical foursome sounding out of Frankfurt, Germany, pursuing sounds that seek an alchemy of the energy of stadium ROCK, the honesty of the crooning, wine-stained poet's ACOUSTIC love hymn, and the rest of the whispering gallery in between. Lyrics that find gold in the garbage, life in the wreckage, and God in the details of everything. Goose-bumping, soul-stirring RADIO fueled by a Source with a clear signal.

**feast2follow** ist ein 4-köpfiges Quartett aus Frankfurt am Main, welches sich einem Sound verschrieben hat, der die Energie von Stadion-Rock und die Ehrlichkeit von intim gesungenen, „weinflechten“, poetisch- akustischen Liebeshymnen verbindet, sowie sich im gesamten Bereich dazwischen frei auslebt. Texte, die Gold im Dreck finden, Leben in den Trümmern und Gott in allen Details. Gänsehaut erzeugendes, stark emotionales RADIO mit klarem Signal.